
Zienswijze mestexcretie 13 augustus 2019 

Ik heb nog een paar aanvullingen op mijn eerdere zienswijze. 

Informatie voorziening 
Ondanks de vraag van de 2e Kamer om uiterlijk 12 augustus de onderbouwing van de cijfers aan te 
leveren, heb ik ze heden 13 augustus nog niet gezien. Dit doet de geloofwaardigheid van de cijfers 
niet toenemen. Deze hadden bij een zorgvuldig proces toch per omgaande verstrekt kunnen worden. 
De geloofwaardigheid van de cijfers wordt steeds minder ook gezien de vele reacties, die toch 
allemaal dezelfde teneur hebben en gebaseerd zijn op praktijk gegevens. 
 
Bex vleesvee 
In het verleden is de BEX voor vleesvee nooit tot stand gekomen. De meeste melkveebedrijven 
hebben een BEX voordeel waardoor ze minder mest af hoeven te voeren ten opzichte van de 
forfaitaire normen. Vleesveehouders hebben deze mogelijkheid niet en doordat de normen voor 
melkvee en vleesvee in de voorstellen forfaitair nagenoeg gelijk liggen voelt dit zeer onrechtvaardig.  
Als de normen volgens het voorstel doorgaan zou ik op zijn minst een BEX voor vleesvee ingevoerd 
willen zien, waardoor de sector op die manier aan kan tonen dat de voorgestelde normen niet 
kloppen. 
Voor de administratieve lasten heeft dit niet de voorkeur. Reële normen hebben verre de voorkeur. 
 
 
 


